
 EU-Konformitätserklärung 
 Hersteller /  Manufacturer 
 exbert GmbH & Co. KG 
 Otto-Hahn-Straße 50 
 59423 Unna 

 Produktbeschreibung /  Product Description 
 Markenname:  Modell LK 
 Partikelfiltrierende Halbmaske /  Filtering Half Mask 
 Klassifikation FFP2 NR /  Classification: FFP2 NR 

 Der  Hersteller  erklärt  hiermit,  dass  das  oben  beschriebene  Produkt  mit  folgenden 
 harmonisierten Normen übereinstimmt: 
 The  manufacturer  declares  herewith  that  the  product  described  above  complies  with  the  following 
 harmonized standards: 

 Regulation (EU) 2016/425 and Standard EN149:2001+A1:2009 

 Dieses Produkt entspricht der PSA-Verordnung (EU) 2016/425 des europäischen 
 Parlamentes und des Rates vom 9. März 2016 über persönliche Schutzausrüstung (PSA) 
 und erfüllt die geltenden Gesundheits- und Sicherheitsanforderungen gemäß Anhang II. 

 This product complies with the PPE Regulation (EU) 2016/425 of the European Parliament and of 
 the Council of 9 March 2016 on personal protective equipment (PPE) and meets the applicable 
 health and safety requirements according to Annex II. 

 Die benannte Stelle / 
 The Notified Body 

 GÉPTESZT Kft.  CE 2233 
 Jablonka St. 79, Budapest 1037, Hungary 

 führte die EU-Baumusterprüfung (Modul B) durch und stellte die 
 EU-Baumusterprüfbescheinigung mit der Nummer  TD11/GT457-01/407/2203/EN/2233 
 (Ausgabedatum: 08.03.2022) aus. 
 carried out the EU type examination (Module B) and issued the EU Type Examination Certificate: 
 TD11/GT457-01/407/2203/EN/2233  (  issued 08.03.2022). 

 Diese PSA unterliegt dem Konformitätsbewertungsverfahren gemäß Modul C2 unter 
 Beaufsichtigung der notifizierten Stelle GÉPTESZT Kft., CE 2233 
 This PPE is subject to the conformity assessment procedure according to module C2 under the 
 supervision of the Notified Body  GÉPTESZT Kft  ., CE  2233. 
 Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der 
 Hersteller. 
 This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer. 

 __________________________________ 
 08.08.2022 
 Daniel Lamping (Managing Director) 
 exbert GmbH & Co. KG 
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